
Výbor pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
14.5.2024 

  
XII. jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP (dále jen „Výbor“) se uskutečnilo od 14.06 
hod. v místnosti 135 na Nové radnici, 1. patře (Mariánské náměstí 2/2, Praha 1). Jednání řídil 
předseda Výboru Jiří Brůžek. 
 
Přítomní členové/ky Výboru: 
Jiří Brůžek 
Mgr. Jan Čižinský 
RNDr. Marcela Plesníková 
Mgr. Jana Štrosová 
Prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. 
Ilona Pavelková 
Bc. Jan Kolář 
Ing. Jana Komrsková 
  
Omluveni: 
Lucie Kubesa 
MgA. Irena Pohl Houkalová 
Ing. Mariana Čapková, MBA 
 
Hosté: 
paní Vlásenková – SML 
Alena Melzerová 
Marta Semelová 
Kristýna Kopecká 
 
Tajemnice: 
Michaela Šarochová, sekretářka dlouhodobě uvolněného člena ZHMP Jiřího Brůžka 
  
Program: 

1. Zahájení 12. jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Schválení programu 12. zasedání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
4. Schválení zápisu z 11. jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP ze dne 

16.4.2024 
5. Souhrnná informace o tiscích schválených RHMP na svém 11.-13. jednání 
6. Stížnosti na školská zařízení zřizovaná HMP 
7. Tisky, které mají být projednány na květnovém zasedání ZHMP 
8. Různé a diskuse 

 
1. Zahájení 12. jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
Jednání zahájil úvodním slovem předseda Výboru Jiří Brůžek ve 14:06 hodin.   
Přítomno bylo 8 členů. Výbor byl usnášeníschopný. 
 
2. Volba ověřovatele zápisu 
Pan předseda zahájil diskusi. Jako ověřovatelka zápisu se nabídla paní RNDr. Marcela 
Plesníková. 
Pan předseda tedy navrhl jako ověřovatelku zápisu paní RNDR. Marcelu Plesníkovou, uzavřel 
diskusi a zahájil hlasování. 
Hlasování:  
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 
8-0-0 



 
Výbor pro výchovu a vzdělávání ZHMP schvaluje návrh na ověřovatele zápisu, paní RNDr. 
Marcela Plesníková. 
  
3. Schválení programu 12. zasedání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
Pan předseda otevřel diskusi k programu.  
Pan starosta Čižinský navrhuje zařadit bod o školských budovách a kapacitách školských 
zařízení, ale nakonec dodává, že ho nechá na zasedání ZHMP a stejně tak se zařadí se na 
další jednání výboru. Pan předseda uzavřel diskusi a zahájil hlasování. 
  
Hlasování: 
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 
8-0-0 
 
Výbor schvaluje program 12. jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP. 
  
4. Schválení zápisu z 11. jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP ze dne 
16.4.2024 
Pan předseda otevřel diskusi k zápisu ze dne 16.4.2024.  
Pan předseda uzavřel diskusi a zahájil hlasování. 
  
Hlasování: 
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 
8-0-0 
 
Výbor schvaluje zápis z 11. jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP.  
  
5. Souhrnná informace o tiscích schválených RHMP na svém 11.-13. jednání 
Pan předseda otevřel rozpravu.  
Paní místostarostka Plesníková děkuje odboru SML za zkrácení konkurzu na ředitele u 
Gymnázia Nad Kavalírkou o dva měsíce.  
Pan předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 
 
Hlasování: 
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 
8-0-0 
 
Výbor bere informace o tiscích schválených RHMP na svém 11.-13. jednání na vědomí. 
 

6. Stížnosti na školská zařízení zřizovaná HMP 
Tento bod se nehlasoval, protože nebyla žádná stížnost na školská zařízení. 
 

7. Tisky, které mají být projednány na květnovém zasedání ZHMP 
Pan předseda předložil tisky Z-12219 – Změna ZL p.o. VOŠ zdravotnická a SZŠ a Z-12163 – 
Změna ZL p.o. Gymnázium Čakovice a předává slovo paní Vlásenkové z odboru SML.  
Paní Vlásenková dodává, že u zdravotnické školy došlo k narovnání vztahu k majetku a jedná 
se o technický tisk. U druhého tisku se doplnila stavba generálního klíče technického výkonu. 
Opět se jedná o technický tisk. 
Pan předseda uzavřel diskusi a zahájil hlasování. 
 
 
Hlasování: 



PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 
8-0-0 
 
Výbor doporučuje Zastupitelstvu hlavního města Prahy tisky Z-12219 – Změna ZL p.o. VOŠ 
zdravotnická a SZŠ a Z-12163 – Změna ZL p.o. Gymnázium Čakovice ke schválení 
Zastupitelstvem hlavního města Prahy na svém květnovém jednání, které se bude konat dne 
23.5.2024 
 
8. Různé a diskuse 
Pan předseda otevřel diskusi. Paní místotarostka Plesníková se ptá na odkupy budov. Paní 
náměstkyně Komrsková dodává, že se jedná o Prahu 7 a Prahu 10, z toho pan starosta 
Čižinský dodává, že se jedná ještě o jednu budovu na Praze 7 a to konkrétně Přístavní, a na 
Praze 5 se jedná o budovu Komerční banky. Pan předseda říká, že Praha 5 ještě nabídla 
vlastní budovy k odkupu hlavnímu městu Praze a to budovy, kde působí vysoké školy. 
 
Pan předseda vyzval přítomné, jestli mají ještě nějaký dotaz, ale nikdo se již nepřihlásil. Pan 
předseda ukončil jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání v 14:16 hodin. 

 
 
 

 …………………………………………………  

Jiří Brůžek, předseda Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP  

 
 
 

…………………………………………………  
 

RNDr. Marcela Plesníková 

ověřovatelka zápisu 
 

Zapsala: Michaela Šarochová, tajemnice Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 


